
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag den 08.12.2022 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 (der afholdes ikke julefrokost grundet 
mængden af punkter) 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 
Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever:  
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Katja Toft 
Rikke Nord 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
5 min 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 
 
 

 
2. 

10 min 

Meddelelser fra elevråd 
Der er ikke elevdeltagelse jf. ref. af 8. nov. 
2022.  
 
Drøftelse i forhold til elevernes deltagelse 
 

Bestyrelsen synes det er meget vigtigt at eleverne 
deltager. Har de forstået problemstillingen i den 
skiftevis deltagelse? 
 
Ledelsen tager kontakt til elevrådet med henblik på 
at finde en løsning der gør, at elevrådet bliver 
repræsenteret på bestyrelsesmøderne. 

 
3. 

45 min 

 

 
Fremlæggelse af hverdagen og det 
pædagogiske arbejde i sfo’erne på begge 
matrikler.  
De pædagogiske afdelingsledere Torben og 
Peter deltager i punktet.  
Orientering. 
 

SFO lederne Torben og Peter fremlagde hvorledes 
dagen forløber i de respektive SFO’er herunder 
forskelle og ligheder. Derudover er det gennemgået 
hvilke planer der ligger for SFO’ernes udvikling. 
 
Der er lavet en tilsynsrapport for begge afdelinger, 
disse tilsendes efterfølgende til bestyrelsen. Det 
tilbydes at disse kan gennemgås af Peter og 
Torben på et senere møde.  
 



 

 

Der vil blive arbejdet videre med følgende 
opmærksomhedspunkter: 
 
Modtagelse af børn er endt skoletid 
Fordeling af børn og brug af lokalerne 
Tydelighed omkring tilbud og aktiviteter 
 

 
4.  

25 min 
 

 
Fra sidste møde var der ønske om at 
skolebestyrelsesmedlemmerne forholdte 
sig til: 
Hvorfor de har stillet op til 
skolebestyrelsen på Nordskolen, samt hvad 
de ønsker med deres repræsentation?   
 
 

De enkelte bestyrelsesmedlemmer redegjorde kort 
for deres motivation for at stille op til 
skolebestyrelsen. 
 
Det gennemgående tema var engagement og at 
alle medlemmer uagtet tilhørsforhold vil lave den 
bedste skole for alle. 

 
 

5. 
15 min 

 
Redigering af Princip 6. Vedr. underretning 
af hjemmet om elevens udbytte.  
Princippet er redigeret på baggrund af 
skolebestyrelsen drøftelse om 
meddelelsesbogen på seneste møde. 
Princippet er vedhæftet.  
Drøftelse /evt. beslutning 

Efter en overordnet drøftelse, er det besluttet at der 
skal ske yderligere ændringer i ordlyden. Punktet 
tages derfor op igen på et efterfølgende 
bestyrelsesmøde. 
 
Der ønskes fokus på ordet ”tilstræber” som skal 
betones tydeligere, evt med ordlyden ”så vidt 
muligt”. 
 
Skolens ledelse udfærdiger nyt princip som 
skolebestyrelsen kan tage stilling til.  

 
6. 

15 min 

Ordensregler på Nordskolen. 
Skolebestyrelsen skal vedtages skolens 
ordensregler.  
Ordensreglerne er redigeret i forhold til 
drøftelse på seneste 
skolebestyrelsesmøde.  
Drøftelse /evt. beslutning 

Ordensreglerne er godkendt, med henvisning til 
princip om mobildevices der skal efterfølgende skal 
udfærdiges. 

 
7. 

15 min 

Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

Skolen modtager ekstra midler til læringsmidler i 
udskolingen. 
Der orienteres om personalesituationen. 
Indskrivningen til kommende 0. klasser foregår i 
disse dage. 
Den årlige juleklippe dag er afholdt med stor 
succes. 
 
Kommende begivenheder i december 
I december måned er der Juleturnering på 
Baunehøj, denne genopstår efter corona. 
Kirkebesøg for alle elever 
Luciaoptog på begge matrikler, samt i Jyllinge 
centret 
Julestue i SFO afdeling Jyllinge 
Julefrokost for personalet 
 



 

 

 

 
8.  

5 min 

Evt.  

 
9. 

60  min 

Tilbagemelding fra møde med 
Udvalgsformand og Skolebestyrelsen, samt 
beslutning omkring videre håndtering fra 
bestyrelsens side. (Orientering, og 
beslutning) 
 

Medarbejderrepræsentanter og ledelse ønsker 

ikke at være deltagende i behandlingen af 

punktet. Det er derfor alene forældrevalgte, 

samt eksternt medlem der deltager på punktet.  

 

De forældrevalgte medlemmer udtrykker 

ærgrelse over, at alle parter ikke kan være 

tilstede under punktet. 

Forældrerepræsentanterne havde gerne set alle 

med, da medarbejdernes viden og erfaring er 

utrolig vigtigt for alt arbejde i en 

skolebestyrelse – samt at alle skal have en 

stemme i processen. 

 

Under orienteringen fra det afholdte møde 

fortælles det, at datasættet har vist en række 

data, som ikke hænger sammen. Der er fejl i 

referencerne mellem de forskellige tabeller, 

manglende tal, fejl i udregninger og brug for et 

spadestik dybere i en række data.   

Det er på mødet aftalt at forvaltningen kigger 

på tallene igen og producerer et nyt datasæt. 

Dette både i forhold til at rette fejl og tage data 

et skridt dybere, så de er mere retvisende.   

 

Det har ligget de forældrevalgte meget på 

sinde, at få argumenterne for, hvorfor man ikke 

ønsker at dele skolerne op igen. Der er intet i 

de tal der er fremlagt, som peger i retningen af 

dette. Og det har heller ikke været muligt på 

mødet at få et argument for, hvad der taler mod 

en opdeling igen.  

 

Der er berammet nyt møde i starten af januar, 

hvor nyt datasæt er udarbejdet af forvaltningen. 

Herefter orienteres bestyrelsen igen. Der kan 

blive brug for et ekstraordinært 

bestyrelsesmøde i forhold til dette.  
 

 
 

  



 

 

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

8. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

13. april 

2. maj 

8. juni  Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


